

الى:

تعميم رقم (30) Circular No

Date: 16/04/2020 2020/04/16

To:

السادة/جميع مقدمي خدمات الرعاية الصحية في إمارة أبوظبى

Subject: Jawda Data Certification (JDC)
Audits during COVID-19

All healthcare service providers in the

الموضوع: تدقيق شهادات جودة البيانات خلال كوفيد ١٩

Greetings,

Emirate of Abu Dhabi

تحية طيبة وبعد ،،،

We would like to extend you our greetings wishing you all the best and success.

In the light of current pandemic situation of COVID-19, we recognize the efforts and thank for the support being extended by all the healthcare providers and would like to

bring to your attention the below:

 Considering the intense engagement of all the Hospitals (General, Specialty and Rehabilitation) in managing COVID-19 cases as front liners, JDC audits

scheduled from May to July are

postponed.

- 2. New schedules shall be accommodated in the planner from August and an extension of listing shall be provided accordingly.
- 3. All the other healthcare providers shall proceed for JDC audits as scheduled and will be conducted remotely, noting that there are support packages offered by Tasneef.

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد.

في ضوء الوضع الحالي لجائحة كوفيد ١٩، ندرك الجهود المبذولة من قبلكم ونشكر الدعم الذي يقدمه جميع مقدمي خدمات الرعاية الصحية ونود أن نلفت انتباهكم إلى ما يلي:

- 1. مع مراعاة المشاركة المكثفة لجميع المستشفيات (العامة والتخصصية والتأهيلية) في إدارة حالات كوفيد ١٩ كخطوط دفاع أمامية، تقرر تأجيل عمليات تدقيق شهادات جودة البيانات المجدولة في مايو إلى يوليو.
- 2. سيتم استيعاب الجداول الجديدة في المخطط اعتبارًا من أغسطس وسيتم تقديم تمديد الإدراج وفقًا لذلك.
- 3. يجب على جميع مقدمي خدمات الرعاية الصحية الآخرين متابعة عمليات التدقيق كما هو مقرر وسيتم إجراؤها عن بُعد، علماً بوجود حزمة من التسهيلات مقدمة من شركة تصنيف.

عـــام / PUBLIC ●



We hope that all will adhere to the above, for the best interest of work.

آملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة العمل.

For further information, please contact: Omar Dualeh, 024193723 jawda@doh.gov.ae

لمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع: عمر دواله - 024193723 jawda@doh.gov.ae

Thanking you for your kind cooperation,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا ،،،

This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication,

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي

د. جمال محمد الكعبي وكيل دائرة الصحة بالإنابة

